
 

Referent: Jette Krouel 

 

Mødet afholdt hos Susanne Orth sammen med Rikke Eis , Gurli Heinrich og Jette Krouel.  

Og Susanne Henriksen var med som gæst da hun gerne vil være med I bestyrelsen på sigt. 

 

Vi har endelig modtaget en e-mail om de arbejder der skulle gøres omkring skilte til kælderdørene og 

brandvejsskiltet og askebægerne er opsat ved alle opgangsdøre.  

Og piktogram mærker skal Kasper og Jan finde tid til at få sat op så Kasper selv kan affaldssortere sikkert. 

 

Vi talte om at kælderrummene har et nummer, men de står ikke i vores lejekontrakter. Vi har haft et par 

gange hvor nye beboere ikke vidste/var i tvivl om deres kælderrum/at de har et.  

Hvad kan vi gøre?  

 

Vi har lavet en ny midlertidig velkomsthilsen til nye beboere som er modtaget godt og positivt. Den 

revurderes og ændres når vi har en ny bestyrelse på plads i september. Og derpå skal der også oplyses om 

Norlys, at der kan være penge at spare.  

 

Så har vi sat sedler op om fastelavnsfest den 2/3 og d.d. er der ingen tilmeldte.  

 

Og vi har aftalt at afholde en grill eftermiddag/aften den 23/5-25. Vi håber på godt vejr der. 

Og ellers prøver om vi kan få gang i noget socialt/gåture og kaffe på grillpladsen henover sommeren. Kursus 

dag på Mommark om nærhed og sundhed er inspirationen. 

 

Så har vi fået etableret en lille strikkeklub som afholdes 1 gang om måneden.  

 

Susanne Orth har sagt ja til at være med administrator på vores Facebook gruppe.  

 

Så snakkede vi om parkering ved nr. 21-23 at der stadig parkeres, selvom parkering er forbudt der. Det er til 

stor gene for en del af beboere i de 2 blokke. Jette har optalt til at der skulle være 43 p-pladser bag 

blokkene og så har vi ekstra pladser ved nr. 13 -15, da kommunen ejer det lange stykke. Men disse pladser 

bruges også af beboere fra husene på den anden side. Og en enkelt bil langtidsparkerer der i 2 år ( beboer i 

blokken). 



 

Så snakke vi om vi kunne inddrage et rum i kælderen evt. barnevognrum i blok 13-15, så vi havde et hvor vi 

kunne være kreative. Og til en stille komsammen. Det arbejdes der videre på senere.  

 

Vedr. opsætning af nyheder og hvad der ellers er. Vi oplever at i nr. 17 bliver vores opslag taget ned gang på 

gang også selv om at vi har påtegnet skrivelse at den skal blive hængende. Så overvejer at sætte en kort 

besked om at nyheder og information fra afd. bestyrelsen kan findes på vores Facebook side. For det er 

både papir-og tidsspilde at genopsætte. 

 

Og så undrede vi os over at vi i bestyrelsen ikke fik besked om fældning af 8 træer. Og flere opslag om, at 

vores kirsebærtræ er savnet. Det ville have været godt at havde været med i den proces så kirsebærtræet 

måske kunnet have overlevet. 

 

Der har været 11 udlejnings døgn siden sidst i gæsteboligen. I skrivende stund mangler vi at modtage skabet 

som er bestilt. Og en knagerække.  

 

Oplever du at skærmen i vaskekælderen er gået i sort og du ikke kan få gang i den selv, er der hjælp at hente 

på telefonnr.: 78 70 99 99. 

 

Tak for et godt møde og næste gang er den 26/5-25, som afholdes hos Susanne Orth. 


